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ACTA DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 5 
Data: 3 d’octubre de 2016 
Caràcter: ordinari  
Horari: de 18.35 h a 21.35 h 
Lloc: Centre Cívic Teixonera 
 
Assistents 
 
Regidora 
Mercedes Vidal Lago (GMBComú-E) 
 
Conseller tècnic 
Pau Gonzàlez Val (GMDBComú-E) 
 
Gerent 
Eduard Vicente Gómez 
 
Cap del Departament de Comunicació 
Joan Carles Bonaga Sebastián 
 
Consellers assistents 
Víctor Valls Andrés (GMDBComú-E) 
Joan Cela Ollé (GMDBComú-E) 
Fernando Marín Blanco (GMDBComú-E) 
Elena Tarifa Herrero (GMDBComu-E) 
Albert Pérez Garró (GMDCiU) 
Gonzalo Puelles Garcia (GMDCiU) 
Roser Nogués Alonso (GMDCiU) 
Nicolás Ortiz Cuevas (GMDC’s) 
Julia Calonge Coch (GMDC’s) 
Xavi Reig Robledo (GMDERC-AM) 
Núria Carmona Cardoso (GMDPSC-CP) 
Núria Galán Orriols (GMDPSC-CP) 
Carlos Torrubiano Blanco (GMDPPC) 
Manuel Conde Garcia (GMDPPC) 
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Desenvolupament de la sessió 
 
La regidora obre la sessió i dóna la benvinguda. Recorda que el govern està 
organitzant les audiències en diferents barris amb la intenció de descentralitzar-les i fer 
possible que altres problemàtiques que fins ara no s’hi presentaven hi tinguin cabuda. 

Excusa l’absència del president del Districte, el senyor Jaume Collboni, i explica que 
està a Londres fent promoció econòmica de la ciutat. 

Constata que les audiències no tenen ordre del dia, ja que aquest es decideix per part 
dels assistents i les preguntes que fan, i convida als mateixos a plantejar-ne sobre tot 
allò que desitgin. Assenyala que els consells de barri, en canvi, tenen una comissió de 
seguiment, que es reuneix abans que ho faci el consell per tal de marcar l’ordre del 
dia. 

Comunica que el conseller tècnic moderarà el debat. 

El senyor Christian Arbós Genera, en nom de Solidaritat Catalana per la 
Independència, mostra la seva satisfacció pel fet que el govern hagi complert amb la 
seva paraula i hagi recuperat l’espai de Can Garcini, i també manifesta la seva alegria 
pel transcurs del projecte de la plaça Botticelli. Ara bé, demana al govern del Districte 
que informi a tota la comunitat de veïns sobre les novetats en aquest àmbit i sol·licita 
que no es limiti a parlar amb els participants de la Plataforma Salvem Botticelli. 

Després, passa a parlar de l’Escola Municipal de Música Font d’en Fargues i retreu al 
govern que hagi externalitzat la gestió de la mateixa, deixant dues entitats del barri 
sense opció a encarregar-se d’aquesta gestió. A més, comenta que l’empresa gestora 
reuneix males condicions tant des de l’àmbit tècnic com laboral. 

La senyora Rosalia Poza Navea, en nom propi, exposa la seva preocupació per tres 
espais molt precisos: en primer lloc, el carrer Josep Sant Genís, número 18, on diu que 
hi ha uns terrenys buits que s’han anat omplint d’herbes que envaeixen la vorera i 
també rates; en segon lloc, el carrer Santa Rosalia, número 91, pel fet que la 
pavimentació del terra va esborrar les marques d’un dels dos passos de vianants i això 
suposa un perill per creuar el carrer; i en tercer lloc, parla d’un tros del mateix carrer 
Santa Rosalia que és excessivament estret i les rajoles del qual estan en tan mal estat 
que fa impossible circular-hi. 

La senyora Alicia Aira Castro, en nom propi, inicia la seva intervenció queixant-se pel 
fet que les places noves del districte, com per exemple la Bòbila, s’hagin fet amb 
tantes escales. Recorda que Horta-Guinardó és un districte on hi viu molta gent gran i 
explica que les escales fan difícil que puguin passejar-hi, així com també impedeixen 
el pas d’un carro o d’un cotxet. També reclama el bus de barri. 

A més, exposa que a la seva finca l’Ajuntament ha fet una obertura de vial per tal que 
el carrer tingui sortida, però especifica que això ha suposat deixar un mur en molt mal 
estat. Exposa que els veïns han intentant parlar amb l’empresa tècnica i amb 
l’Ajuntament però ambdós els han menystingut, i demana al Districte que se sensibilitzi 
amb els veïns per aquest tema i hi trobi la solució. 

El senyor Tony Mateo, en nom de l’Associació de Veïns de Montbau, exposa tres 
temes. En primer lloc, parla de la zona 30 del barri de Montbau i explica que, si bé 
després de quatre anys, el govern va posar-la en marxa, les pintades per senyalitzar-la 
són insuficients i des de fa vuit mesos, els veïns estan reclamant al Districte que els 
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doni una resposta sobre l’assumpte. Diu que la ciutadania necessita una resposta 
perquè aquesta és l’única manera que el govern pot guanyar credibilitat. 

En segon lloc, parla del problema dels porcs senglars al barri de Montbau i recorda 
que des de fa mesos, el gerent del Districte parla de la posada en marxa d’unes gàbies 
pilot i altres mesures per evitar que baixin a la ciutat i fer que es quedin a Collserola. 
Ara bé, constata que encara no s’ha decidit res al respecte, per la qual cosa demana 
una resposta al govern. A més, fa saber que els veïns estan repartint uns paperets en 
els quals animen als ciutadans a queixar-se diàriament al Telèfon del Civisme dient 
que hi ha porcs senglars a sota casa, amb l’esperança que això motivi al govern a 
reaccionar. Recorda que és un tema greu, ja que hi ha hagut accidents i problemes 
seriosos. 

Finalment i en tercer lloc, mostra la seva preocupació per la forma segons la qual el 
govern està abordant la qüestió de la cobertura de la ronda de Dalt. Recorda que, 
després de treballar durant mesos el PAD i el PAM mitjançant la plataforma 
decidim.barcelona, el projecte de cobertura de la ronda al seu pas per la Vall d’Hebron 
va ser la proposta més votada, amb un total de 1.720 vots, i mostra la seva 
incomprensió davant del fet que, en el document que l’Ajuntament ha penjat a la 
pàgina web sobre el PAD, només surti mencionada la ronda de Dalt a la pàgina 156 
com a proposta número 11 del subapartat 3 de l’eix 3. 

Es queixa del govern perquè diu que ha invertit l’ordre de les propostes més votades 
fent trampes. Concretament, explica que les diferents propostes sobre augmentar els 
carrils bici en diversos barris de la ciutat s’han agrupat de manera que, actualment, 
apareixen com la proposta més votada, i matisa que la proposta relacionada amb la 
ronda de Dalt, no només ha baixat de categoria sinó que, a més, disposa del redactat 
que va fer originàriament l’Ajuntament i que és diferent del que van votar les 1.720 
persones, ja que proposa dur a termes mesures pal·liatives. 

Tot plegat ho troba lamentable. 

El senyor Joaquim Cama Llena, en nom de la comunitat de propietaris Vil·la Olímpica 
de la Vall d’Hebron i l’Associació de Veïns Parc Vall d’Hebron, agraeix la col·laboració 
per part del gerent del Districte amb la comunitat de veïns que representa, i explica 
que gràcies a la mateixa, s’ha pogut saber que durant vint-i-dos anys, els propietaris 
de la comunitat van fer-se càrrec del manteniment d’unes zones que, en principi, 
hauria hagut de mantenir l’Ajuntament. 

Indica que el problema es deu al fet que, en el moment de cedir els espais en qüestió, 
el promotor no va fer la cessió corresponent a l’Ajuntament. Per aquest motiu, demana 
al Districte que, quan plantegi la firma de la cessió obligatòria i gratuïta a l’Ajuntament, 
faci una proposta econòmica per compensar el pagament que han fet els propietaris 
durant tant de temps. 

Després, passa a parlar del pipicà de la plaça Joan Cornudella i exposa que a l’estiu, 
que és un període en el qual tothom té les finestres obertes, els veïns de la comunitat 
Vil·la Olímpica de la Vall d’Hebron senten els gossos bordar i és molt molest. Comenta 
que en el consell de barri va proposar buscar un pipicà en un altre lloc, que fos 
provisional mentre es realitza l’enjardinament de Can Marcet. Considera que seria bo 
reunir-se amb el Districte, la comunitat de propietaris, els amos dels gossos i 
l’Associació de Veïns per veure si realment es pot buscar un espai alternatiu per 
aquest pipicà intentant que no perjudiqui ningú. 
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Tot seguit, procedeix a parlar en nom de l’Associació de Veïns de la Vall d’Hebron i 
pregunta en quin estat es troba el tema de l’habitatge dotacional. 

A continuació, fa saber que l’Associació està molt interessada en poder participar en la 
definició d’usos de l’espai la Llosa i anuncia que ha fet una proposta al respecte molt 
innovadora. També comenta que el divendres següent, BTV els farà una entrevista per 
a parlar-ne i demana al govern que tingui en compte l’opinió dels veïns i que la demani 
abans de decidir res. 

Procedeix a comentar les obres de Martí-Codolar i el convent que hi ha, i pregunta si 
són públiques o privades i si es tornaran a col·locar les oliveres que hi havia. 

En darrer lloc, fa referència a les obres del carrer Arquitecte Moragues, que són les 
obres del CETT, i es queixa del fet que ningú avisés a l’Associació de les mateixes. 
Així mateix, retreu que durant l’estiu el carrer esmentat es tallés arbitràriament i sense 
avisar. Pregunta quan acabaran les obres i fa saber que ocasionen molts sorolls i 
emanacions de tots tipus. 

La senyora Conxita, en nom de l’Associació del Turó de la Rovira, agraeix al govern el 
fet que el bus 119 arribi fins al carrer Marià Labèrnia, i seguidament demana que posin 
una parada a la plaça Panorama, en sentit ascendent, tal com tenia anteriorment. 

Després, pregunta quan se celebrarà la reunió del Ferran Tallada que el govern ha 
promès als veïns. 

El senyor Jordi Jorba Agustí, en nom propi, mostra la seva preocupació pel fet que, 
amb les darreres pluges, el camp d’esports de la Teixonera ha quedat malmès, 
especialment la zona del perímetre, que s’ha enfonsat una mica. Demana al govern si 
seria possible fer una actuació per aplanar la zona i també per posar una recollida 
d’aigües que preservés el terreny pla. També demana la instal·lació d’un sauló perquè 
absorbeixi l’aigua de la pluja i d’una placa informativa per als usuaris de la pista en la 
qual quedi clar que és un espai per fer esport, atletisme, caminar i fer marxa. 

En relació amb l’entrada dels gossos al camp d’esports, mostra la seva disposició 
perquè hi accedeixin, sempre i quan, un cop s’hagi construït el pipicà de Can Marcet, 
deixin l’espai de les pistes per als usuaris. 

El senyor Javier Basulto Gil, en nom propi, demana al govern si seria possible ampliar 
els vestuaris que s’estan construint en el camp de futbol de manera que permetessin 
accedir-hi als usuaris del camp d’esports de la Teixonera. Aclareix que, si per raons de 
pressupost no fos possible, es podria pensar en habilitar un petit espai com els que 
s’acostumen a fer actualment en aquests casos. 

El senyor Lluís Cairell Tortosa, en nom de l’Associació de Veïns de la Teixonera, inicia 
la seva intervenció mostrant la seva satisfacció per la posada en marxa del bus de 
barri a la Teixonera. Ara bé, concorda amb la senyora que ha intervingut anteriorment, 
que és necessari que el bus faci el mateix recorregut que abans. 

En relació amb el camp d’esports de la Teixonera, fa saber que s’ha reunit un parell de 
vegades amb el gerent del Districte per veure’l i mostra el seu acord amb els 
comentaris dels intervinents anteriors sobre la possibilitat d’ampliar els vestuaris 
perquè els usuaris del camp d’esports també els puguin fer servir. 

Procedeix a parlar de la manca d’escoles bressol al districte i mostra la seva tristesa 
pel fet que el govern no hagi aprovat una mesura presentada pel GMDPPC en la qual 
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es preveia la construcció d’una nova escola bressol a Horta-Guinardó. Opina que, amb 
aquesta actitud, els grups del govern estan duent a terme polítiques de dretes i 
lamenta que sigui així. 

Considera que hi ha un problema molt seriós en l’àmbit de l’educació perquè no s’està 
garantint la igualtat d’oportunitats. A més, retreu al govern que proposés canviar la 
paraula construcció per planificació en la mesura esmentada, perquè opina que 
planificar significa «no fer res». Creu que hi ha terreny per construir l’escola i pensa 
que una opció seria al costat de la seva associació i una altra, l’espai que quedarà buit 
un cop s’hagi enderrocat la finca del carrer Santa Rosalia, 91. 

Agraeix als companys de les diferents associacions de barri que mostrin la seva 
indignació per l’engany que ha comès el govern en relació amb el tema de la cobertura 
de la ronda de Dalt i fa saber que no es rendiran i seguiran lluitant per allò que volen i 
que s’ha decidit de forma consensuada. 

En darrer lloc, mostra la seva indignació pel fet que el govern no hagi fet res durant el 
que porta de mandat pel barri i pels veïns. 

La regidora respon per temes. Pel que fa a les escoles bressol, constata que tothom 
vol que se’n facin de noves i diu que el govern n’ha planificat deu per aquest mandat. 
Assenyala que d’aquestes deu no n’hi ha cap que sigui al districte però apunta que la 
darrera escola bressol oberta de la ciutat era al districte, concretament al barri del 
Guinardó el setembre del 2015. Amb tot, considera que en segueixen havent-t’hi 
poques però opina que és una tasca a fer a llarg termini. 

Comenta que el procés de planificació d’una escola bressol dura tres anys i que, 
precisament, si el govern vol començar a planificar a hores d’ara és perquè en el 
proper mandat puguin dur a terme la construcció, sempre i quan hi hagi diners 
disponibles. Mostra el seu acord amb el fet que la Teixonera necessita una escola 
bressol però constata que, actualment, això no podrà ser. Ara bé, comenta que cal 
tenir en compte que el govern intentarà que el Pla de barris afavoreixi els barris més 
necessitats de Barcelona, entre els quals s’hi compta la Teixonera. 

Respecte als busos de barri, especifica que el cost de la circulació en diumenges i 
festius ha estat d’1,3 milions d’euros per tot Barcelona. Reconeix que no és suficient i 
que hi ha necessitats de transport públic molt elevades, i en aquest sentit, recorda que 
encara s’està treballant en el desplegament de la nova xarxa de bus, ja que només se 
n’ha posat en marxa la meitat. Matisa que, actualment, s’està treballant en l’àmbit 
tècnic i diu que un cop passi a la participació amb els veïns, es podrà mirar si hi ha 
necessitats de canvis en els traçats de les línies. Així mateix, comunica que quan el 
govern vegi quines són les necessitats que no queden cobertes per la nova xarxa de 
bus, intentarà tenir un pressupost addicional per planificar busos de barri que les 
cobreixin. 

En relació amb el recorregut del 119 i el seu pas al carrer Marià Labèrnia, informa que 
la intenció del govern és que aquella zona sigui de difícil accés per als cotxes però 
que, en canvi, hi arribi còmodament el transport públic. Comenta que té prevista una 
reunió al respecte i aclareix que la possibilitat de posar una parada a la plaça 
Panorama no depèn del desplegament de la nova xarxa de bus i, per tant, és un tema 
irresolt. 

Quant al tema de la cessió i compensació per part de l’Ajuntament als veïns de la Vil·la 
Olímpica de la Vall d’Hebron, comunica que és una qüestió que s’ha d’examinar amb 
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Urbanisme i matisa que es resoldrà la compensació en els termes que disposi la 
legalitat. 

Respecte al pipicà de la plaça Joan Cornudella, pensa que buscar una solució 
provisional no té gaire sentit, ja que la solució definitiva, que és l’espai de l’Avinguda 
Can Marcet, iniciarà les obres l’any vinent, amb la qual cosa, pensa que és millor 
esperar-la. 

En relació amb la Ronda de Dalt, recorda que la regidora de Participació va fer una 
roda de premsa en la qual va explicar quines havien estat les propostes més votades a 
la plataforma decidim.barcelona, entre les quals va esmentar la de la cobertura de la 
ronda.. 

Afegeix que sempre s’ha deixat clar que el projecte de cobertura de la ronda de Dalt és 
una demanda per part de les entitats i dels veïns, i diu que gràcies a la forta pressió 
que han fet sobre el mateix, el govern disposa actualment de 15 milions d’euros per a 
dur a terme actuacions al respecte durant tot el mandat. Considera que 15 milions 
d’euros no són suficients per resoldre tota la problemàtica però sí que donaran el seu 
fruit, i pensa que ara cal seguir treballant conjuntament per acordar com invertir-los. 

Respecte a la pintura que senyalitza la zona 30 de Montbau, fa saber que des de 
Mobilitat s’està fent una llista dels espais que cal repintar de tota la ciutat, que en són 
molts, i anuncia que començaran a repintar-los abans que acabi l’any. Comunica que 
ha demanat que l’espai de Montbau assenyalat sigui un dels primers a ser pintat i 
mostra la seva esperança perquè abans de final d’any aquest tema s’hagi resolt. 

Pel que fa al problema dels porcs senglars, reitera que l’Ajuntament hi està treballant i 
té un pla juntament amb el parc de Collserola i l’Àrea d’Ecologia. Fa saber que durant 
l’estiu es va posar en marxa una prova pilot amb zones de captura i, com que va 
funcionar molt bé, se seguirà implementant durant la tardor. Anuncia que pren nota 
dels comentaris sobre la deixadesa de la plaça de la Bòbila i els carrers Josep Sant 
Genís i Santa Rosalia. També diu que mirarà què pot fer per l’accessibilitat del carrer 
esmentat fent una visita dels Serveis Tècnics a l’espai. 

Quant a la gestió de l’Escola Municipal de Música de Can Fargues, opina que el 
govern no l’ha externalitzada perquè això significaria que ha passat de ser pública a 
privada, i fa saber que la majoria d’escoles municipals de música es gestionen 
mitjançant concessions. En aquest sentit, apunta que el govern té un projecte molt 
ambiciós de remunicipalitzar diferents serveis de la ciutat de forma progressiva, i 
especifica que s’han establert prioritats en uns serveis, com ara les escoles bressol o 
els punts d’atenció a la dona, motiu pel qual no es poden municipalitzar les escoles de 
música. Tanmateix, mostra la seva voluntat perquè en el futur es pugui fer. 

Assenyala que l’Ajuntament treballa professionalment en aquest tipus de processos, 
amb sobres anònims on el que es valora és el compliment dels requisits i criteris 
establerts a les bases i no pas el nom de l’entitat. 

El conseller tècnic respon que, pel que fa als tres espais que presenten problemes de 
brutícia i deixadesa, que són el carrer Josep Sant Genís, 18, i el carrer Santa Rosalia, 
84 i 109, informarà als serveis tècnics perquè facin la reparació de la vorera i perquè, 
en el cas del solar, mirin qui n’és el titular i, en cas que sigui privat, instar la propietat a 
fer-ne la conservació necessària. 

Respecte a les al·legacions dels habitatges dotacionals, informa que s’estan estudiant, 
per la qual cosa encara no s’hi ha pogut donar resposta, i fa saber que la construcció 
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d’aquests habitatges s’emmarca en un projecte de ciutat molt gran i que preveu 
diferents ubicacions, una de les quals al barri del Parc de la Vall d’Hebron. 

Quant a l’espai de la Llosa, comenta que a la cita de revisió del Pla d’equipaments que 
es va fer en el marc del procés participatiu del PAD, es va parlar de la necessitat 
d’actualitzar el Pla d’equipaments, ja que finalitza el 2020. En el seu moment, al 2006, 
es van preveure una sèrie d’actuacions a la Llosa que recollien el trasllat del mercat de 
la Vall d’Hebron, dotar el barri d’un casal de joves i uns equipaments sanitaris, entre 
altres equipaments. Creu que ara és el moment en el qual l’Ajuntament, conjuntament 
amb les associacions de veïns i la ciutadania, ha de treballar les necessitats 
d’equipaments dels barris i definir-ne els usos. Comunica que el Districte convocarà 
els veïns i avaluarà les seves propostes durant el primer semestre del 2017, una de les 
propostes a tenir en compte serà la que ha fet l’AVV del Parc de la Vall d’Hebrón. 

Pel que fa a les obres del CETT, respon que revisarà si hi ha afectacions a la via 
pública i parlarà amb els interessats per acotar-ho. Aclareix que es tracta d’unes obres 
privades i que, per tant, desconeix què passarà amb les oliveres, tot i que ho 
esbrinarà. 

Respecte al tema de la pista de la Campa, diu que mirarà si es pot fer l’accés als 
vestuaris d’alguna manera. Ara bé, constata que hi ha prevista una actuació a la 
Campa per al 2017 que recull totes les necessitats que els veïns han anat traslladant a 
l’Administració en diferents ocasions i es preveu habilitar l’espai perquè sigui més 
acollidor, segur i agradable. Informa que aquesta actuació es durà a terme durant el 
2017 i opina que caldrà seguir treballant-la amb els veïns. 

Matisa que en paral·lel a l’arranjament de la Campa, es preveu que hi hagi una àrea 
d’esbarjo per a gossos a Coll i Alentorn, ben a prop, i diu que, un cop s’hagi fet, sí que 
es podrà tornar a plantejar la possibilitat de fer una campanya de convivència perquè 
les persones que passegen el gos a la Campa vagin a l’àrea d’esbarjo i deixin lliure 
l’espai per a ús esportiu. 

En darrer lloc, parla de la plaça Botticelli i recorda que en el marc del procés 
participatiu del PAD també hi va haver una sessió al respecte, en la qual es va dir que 
la idea és buscar una ubicació alternativa per a un aparcament que es reserva el sòl 
públic per a un ús privat per part de Mercadona. Creu que, a banda d’aquesta recerca, 
cal treballar amb la Plataforma Salvem Botticelli i amb les associacions de veïns 
d’Horta i Vall d’Hebron, especialment, sobre els usos que es voldran donar a la plaça i 
els arranjaments que necessitarà. 

El senyor Pere Grau Abeya, en nom propi, demana al govern quan faran una àrea 
d’aparcament per a residents al barri de la Teixonera i es queixa que hi hagi molts 
cotxes aparcats d’usuaris que no són residents. També es queixa del fet que hi hagi 
cotxes abandonats al carrer i que alguns carrers estiguin descuidats, com ara el carrer 
Castellbisbal, el carrer Nostra Senyora dels Àngels i el camí dels Àngels. 

Respecte al darrer carrer mencionat, retreu al govern que hi hagi fet unes escales 
noves, perquè diu que són de molt difícil accés per a persones grans i persones amb 
mobilitat reduïda, ja que suposen un desnivell d’un metre i mig i tenen molt poc 
diàmetre. També es queixa de la vorera estreta que hi ha al mateix carrer, un cop 
creuat el pas de vianants, i diu que els pals del telèfon i la llum obstaculitzen el pas. 

Després, comenta que als carrers Santa Rosalia, General Mendoza i Castellbisbal, a la 
part de mar hi ha el talús del parc i està ple de porqueria i escombraries. Es queixa 
que algun tros de la vorera d’aquests carrers està aixecat i obstaculitza el pas, i també 
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retreu que una vorera sigui massa petita i l’altra perillosa per la velocitat elevada a la 
qual circulen els cotxes. 

Mostra la seva incomprensió davant del fet que el Districte no multi els cotxes i 
furgonetes que aparquen en doble fila al carrer Papiol, que és justament on té parada 
l’autobús 119. Del mateix carrer, fa saber que les escales que van del carrer 
Fastenrath al carrer Castellbisbal generen un bassal d’aigua cada vegada que plou, i 
es queixa de les dues acàcies que hi ha plantades perquè els troncs estan aixecant les 
escales, els pedrissos i les baranes. 

En darrer lloc, menciona el problema de les defecacions dels gossos, que diu que n’hi 
ha moltes pels carrers, i opina que tot plegat són símptomes d’un abandonament del 
barri per part del govern. 

El senyor Sergi Franquesa, en nom propi, exposa el tema del qual volia parlar el 
senyor Francesc Xavier Comenges, que ha hagut de marxar, i diu que al carrer 
General Mendoza, a l’alçada del número 54 però a la vorera dels números imparells, hi 
ha un espai davant del qual els cotxes, furgonetes i camions acostumen a aparcar 
pujats a la vorera i dificultant el pas per als vianants. Comenta que això és un 
problema perquè justament és un lloc de pas per als pares i nens que van a l’escola 
bressol que hi ha a la vora, i demana a l’Ajuntament que intenti parlar amb els que 
tenen aquesta pràctica perquè deixin de fer-ho. 

Després, presenta el que volia comentar ell mateix i demana al govern que actuï 
d’alguna manera per evitar que els cotxes agafin velocitat a l’encreuament entre els 
carrers General Mendoza i Santa Rosalia. Diu que no hi ha visibilitat i que, a més, 
tampoc no queda clar qui té preferència, i afegeix que s’ha produït més d’un accident. 
Fa saber que aquesta petició l’ha fet en altres ocasions i que en un moment donat va 
demanar la instal·lació d’una banda rugosa, davant la qual l’Ajuntament va respondre 
que no era possible perquè per aquella zona hi passava un autobús i, per tant, era 
desaconsellable. 

Tot seguit, explica que a l’inici del carrer Santa Rosalia, tot i que hi ha pintades per 
senyalitzar aparcament de motos, aquests vehicles aparquen a la vorera i dificulten el 
pas, ja que és un vorera d’un metre noranta-cinc. I afegeix que, a més, no és legal que 
ho facin. Apunta que aquest tram també està molt descuidat en l’àmbit de la neteja i 
indica que hi ha moltes defecacions de gossos sense recollir. Demana al Districte que 
ho arregli. 

En darrer lloc, parla de la grua que hi ha a l’inici del carrer Santa Rosalia, en un edifici 
que anteriorment estava abandonat, i pregunta si és segura i compleix la normativa. 

La senyora M. Isabel del Garay Burgos, en nom propi, pregunta al govern què pensa 
fer amb la situació del carrer Iriarte i mostra el seu descontentament pel fet de no 
conèixer les seves intencions i veure que una part del carrer està arreglada però l’altra, 
no. 

Després, demana si se sap alguna cosa de l’empresa que es dedica a trucar als 
propietaris i veïns dels barris per oferir-los la compravenda d’habitatges. Fa saber que 
li van trucar però ella va dir que no hi estava interessada, i creu que l’Ajuntament 
hauria d’informar els veïns obertament si té intenció de compra d’habitatges. 

El senyor Claudio Banchelli, en nom propi, es presenta dient que és un veí del carrer 
Iriarte, número 21, i es queixa perquè des que s’ha posat en marxa l’edifici de la 
Bòbila, els veïns del seu carrer han quedat engabiats, cosa que palesa amb el fet que 
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amb prou feines hi arriba el correu i amb la necessitat que hi hagi un guàrdia de 
seguretat per la por que s’ocupi l’edifici. 

Es queixa també de les obres que ha fet la propietat de l’edifici en el qual viu per tal de 
canalitzar l’aigua i diu que la diferència entre els veïns del carrer Iriarte i els de la 
Bòbila és estrepitosa i injusta. A més, retreu que algunes persones es presentin a la 
finca dient que volen mirar-la per valorar-ne la compra d’un habitatge, i també es 
queixa de l’abandonament de la xarxa telefònica que pateix el carrer, ja que no tenen 
fibra òptica de cap companyia comercial. De fet, comenta que un comercial de 
Vodafone li va aclarir que no hi hauria fibra òptica en aquell carrer fins que es tornés a 
construir. Per això, demana al govern si sap alguna cosa sobre la futura urbanització o 
planejament de la zona. 

En darrer lloc, posa de manifest que el mateix dia de celebració de l’Audiència Pública 
han entrat a robar a l’edifici expropiat del carrer Santa Rosalia, 91, i pregunta al govern 
què hi farà al respecte. 

El senyor Alonso López, en nom propi, mostra el seu acord amb les dues intervencions 
precedents i pregunta al govern quines intencions té amb l’illa del carrer Iriarte. 

Li agradaria saber si el mandat assignarà un pressupost per a la zona esmentada i 
també si finalment es trauran les afectacions als veïns, cosa que troba necessària 
perquè així podrien realitzar obres de millora. 

El senyor Manel Bello Garcia, en nom propi, presenta dos temes. En primer lloc, parla 
dels habitatges dotacionals, dels quals fa saber que ell mateix va presentar 
al·legacions, i demana al govern una resposta sobre les mateixes. Mostra la seva 
especial preocupació per saber si el Pla de drogues 2017-2020 hi estarà relacionat 
d’alguna manera. 

En segon lloc, es queixa que el govern no hagi informat els veïns sobre la instal·lació 
de la parada d’autobús del carrer Poesia, duta a terme la setmana anterior. Concreta 
que és una parada que s’havia tret i que ell mateix havia reclamat, però considera que 
si l’Ajuntament no avisa els veïns, no suposa cap gran pas, perquè no s’assabenten de 
la bona nova i segueixen agafant un altre autobús. En aquest sentit, també es queixa 
que hagin tornat a posar una parada que havia desaparegut, que és la de l’autobús 
V21 que puja cap a Montbau, perquè diu que l’han situada en un espai on la vorera és 
estreta i no hi cap la marquesina. 

La senyora M. José Colomo, en nom de l’Associació de Veïns Teixonera, inicia la seva 
intervenció presentant la pregunta que volia formular el company Manuel, que fa 
referència a la parada de l’autobús 19 del carrer José San Genís. Especifica que tot i 
que el govern ho hagi intentat arreglar, l’espai de la parada encara presenta problemes 
perquè hi ha cotxes aparcats davant i darrere de la plataforma de l’autobús, de manera 
que impedeix que el vehicle pugui acostar-s’hi com caldria. 

Després procedeix a comentar els temes en nom de l’entitat a la qual representa i 
comença llegint un escrit que la Federació d’Associacions de Veïns de Barcelona va 
enviar el 19 de setembre d’enguany en relació amb el cobriment de la ronda de Dalt, 
en el qual: es recorda que la ronda arrossega problemes per a la qualitat de vida dels 
veïns des del moment de la seva construcció i que, per aquest motiu, des de fa més de 
vint anys els veïns de la Vall d’Hebron en reclamen la cobertura; es concreta que els 
problemes són de contaminació acústica i atmosfèrica, i també de fractura entre els 
barris de Barcelona; es constata que l’Ajuntament ha ignorat la feina feta durant més 
de dues dècades pels representants veïnals renunciant als compromisos assolits el 
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març del 2015 consensuats amb tots els grups polítics i els veïns; es considera que el 
cobriment de la ronda és una obra supramunicipal i que, per tant, hauria de finançar-se 
amb l’ajut de les administracions superiors com són la Diputació, la Generalitat i el 
Ministeri de Foment; i, en darrer lloc, es menciona la necessitat d’aclarir, d’una banda, 
que el govern de Barcelona no deixa abandonat aquest projecte i que, de l’altra, es 
plantejarà seriosament la limitació d’ús del vehicle privat a la ciutat per tal de complir 
amb els nivells de contaminació atmosfèrica legals. 

Seguidament, es queixa que el govern no hagi enviat cap invitació a cap associació de 
veïns per participar a les festes i actes que s’organitzaven durant la Mercè 2016. 

Sobre l’autobús 119, opina que cal replantejar-se si podria tornar a fer el recorregut 
original. Informa que el canvi de ruta es va deure a les obres del metro i considera que, 
actualment, ja podria tornar a la ruta original, ja que és necessària especialment per a 
la gent gran que agafa l’autobús a la part alta del barri de la Teixonera. 

Comenta que al barri de la Teixonera, al parc dels Garrofers, també han desaparegut 
unes oliveres i en demana una explicació al respecte. 

Pel que fa al pipicà, fa saber que des de l’Associació de Veïns s’està reivindicant la 
part de Coll i Alentorn com a pipicà. 

Mostra el seu descontentament amb la neteja dels carrers i apunta que a l’Associació 
han rebut moltes queixes sobre el tema. 

En darrer lloc, parla de la inseguretat que hi ha al barri de la Teixonera i dels robatoris 
que hi ha darrerament en els seus carrers i habitatges. Anuncia que d’això en vol 
parlar amb la Guàrdia Urbana i els Mossos d’Esquadra. 

El senyor Miguel Giner, en nom de l’Associació de Veïns Sant Genís dels Agudells, 
pregunta al govern en quin moment es disposarà dels avantprojectes sobre el 
cobriment de la ronda de Dalt i també demana si seran els que es van acordar amb els 
veïns o en seran uns altres. 

Tot seguit, demana quan començaran les obres a l’Àrea Materno-Infantil i en què 
consistiran exactament. 

Després, pregunta al govern si té en ment alguna data concreta per reunir-se amb els 
veïns i presentar el PAD i el PAM definitius. 

Com a darrer punt, parla de la zona blava de l’avinguda Jordà de Sant Genís i opina 
que tindria molt de sentit que passés a ser una zona verda, ja que des de fa anys hi ha 
una zona que no s’utilitza mai perquè és blava. 

El senyor Andrés Tirados Prieto, en nom propi, demana al govern una resposta sobre 
els sots que s’han creat en el tram del carrer Segur, entre els carrers Trueba i 
Saturnino Calleja, degut al pas de camions pesants que duien material per fer les 
obres de la Bòbila. Recorda que aquest tema ha sortit en altres trobades i encara no 
se n’ha obtingut una resposta. 

Respecte al carrer Saturnino Calleja, indica que la part final del carrer només serveix 
per aparcar i pensa que el govern hauria de canviar el sentit de la marxa o posar doble 
sentit perquè no fos així. 
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Per acabar, mostra la seva decepció amb l’elecció que ha fet el govern per al nom de 
la plaça, ja que creu que no lliga amb el nom dels carrers del voltant, que són 
d’escriptors com ara Samaniego, Iriarte o Trueba. 

La senyora Sacramento Burgos Garrido, en nom de l’Associació de Veïns de Sant 
Genís, demana al govern un calendari del retorn del PAM i del PAD i diu que els veïns 
estan encuriosits amb moltes actuacions petites. 

Després, agraeix al conseller tècnic la seva intervenció durant el cap de setmana 
anterior per atendre la situació difícil en la qual es trobava una dona, i felicita la 
intervenció de Serveis Socials. 

Retreu a la regidora que argumenti que les peticions dels ciclistes fan que la 
instal·lació de més carrils bici sigui l’opció més votada en el procés del PAM i opina 
que no té sentit i que és una excusa per evitar dur a terme el cobriment de la ronda de 
Dalt. 

En darrer lloc, pregunta si hi ha novetats sobre el Pla de barris i la inclusió de 
Teixonera i Sant Genís en el mateix. 

El conseller tècnic dóna la paraula als senyors Joaquin Martínez i Joaquim Vergés, 
però ambdós han marxat, per la qual cosa informa que els trucaran. 

El senyor Lluís Cercós Ibáñez, en nom propi, inicia la seva intervenció fent saber que 
juntament amb la butlleta d’inscripció de la seva pregunta hi ha adjuntes unes 
fotografies sobre els forats del carrer Segur que s’han comentat anteriorment. En 
relació amb aquest punt, es queixa de la poca coordinació per part de l’Ajuntament, ja 
que diu que les màquines pesants han hagut de pintar dues vegades les gòndoles, i 
pensa que s’hauria pogut arribar a un acord amb la propietat veïna perquè no fos així. 

Respecte al sentit del carrer Saturnino Calleja, aclareix que amb la situació actual, el 
resultat és que cada dia hi passen cotxes en contra direcció per evitar sortir a la Vall 
d’Hebron quan es vol tornar a entrar al carrer, i demana al govern que hi posi una 
solució, sigui amb un agent de la Guàrdia Urbana que ho controli o sigui permetent el 
doble sentit de la marxa en el tram que va entre els carrers Trueba i Segur. Afegeix 
que hi ha un altre problema en aquest carrer, del qual també n’ha afegit una fotografia 
a la butlleta, que consisteix en dos fanals la comesa dels quals està agafada amb cinta 
aïllant, cosa que troba inadequada i demana que es canviï. 

Pel que fa al forn de la Bòbila, mostra el seu acord amb les queixes presentades pels 
veïns sobre la manca de respecte del nivell original de terreny de la plaça, i creu que 
seria bo demanar als propietaris que arreglin la teulada i la façana per tal que les 
places quedin decents. 

Tot seguit, parla de l’encreuament entre el carrer Iriarte i el carrer Samaniego i fa saber 
que hi ha un post a la vorera que impedeix el pas del carro de la compra, per la qual 
cosa demana una solució. 

També comenta que al carrer Trueba, la constructora Corp ha fet una plaça davant 
l’entrada del seu edifici però la vorera no està continuada, per la qual cosa en demana 
una solució. 

En darrer lloc, pregunta quan es disposarà de les escales mecàniques de l’escala dels 
Canadencs, si hi ha pressupost i si hi ha projecte. 
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La senyora Vanessa Soto Gonzàlez, en nom propi, comenta que hi ha un problema 
seriós amb el pas de vianants que hi ha davant del parc del carrer Dante Alighieri. 
Assenyala que hi ha hagut diversos atropellaments, i alguns a nens, ja que van al parc. 
Creu convenient posar unes bandes rugoses o un semàfor per evitar que els cotxes 
circulin tan de pressa com ho fan actualment. 

Després, parla de la placa que s’ha posat a la sortida de metro per indicar el camí per 
anar al parc Güell i, si bé considera que és necessària, creu que hauria de ser una 
mica més gran, ja que és molt petita i alguns turistes no la veuen. 

Finalment, mostra la seva alegria pel fet que hagin començat les obres del parc de la 
Teixonera però pregunta si es posaran rajoles a les escales del mateix parc, ja que els 
obrers han informat que no n’hi haurà i ella pensa que, si és així, l’espai no quedarà 
bé. 

La senyora Margarida Lostes Llambrich, en nom de l’Associació de Veïns del Carmel, 
manifesta el seu acord amb el fet de rebaixar la cultura de l’ús del vehicle privat i 
augmentar l’ús del vehicle públic. Creu que cal educar a la ciutadania per a no incórrer 
en risc d’atropellament i també que cal millorar la xarxa de transport públic. En aquest 
sentit, reivindica que la rambla del Carmel sigui un espai públic per als veïns i no un 
pas per als cotxes, i planteja la possibilitat de fer-la exclusiva per als vianants. 

El conseller tècnic constata que el senyor Ovidio Furones i la senyora Josefa Polo han 
marxat. 

El senyor Ricard Farin Sanz, en nom propi, explica que el mateix dia de l’Audiència 
s’han presentat els resultats de l’Enquesta de serveis municipals de Barcelona, els 
quals diuen que per a la majoria de gent de la ciutat, Barcelona està igual que dos 
anys enrere. Subratlla que durant l’estiu va treballar per al GESOP, que és l’empresa 
que subcontracta l’Ajuntament per dur a terme aquest tipus d’enquestes, amb unes 
condicions laborals molt precàries, ja que la jornada laboral real es mesurava pel 
nombre d’enquestes realitzades i no per les hores dedicades, i el sou no arribava als 
cinc-cents euros mensuals. 

Pensa que l’Ajuntament no sap les condicions amb les que treballen aquest tipus 
d’empreses que subcontracta i opina que, si és així, és un problema greu. Indica que 
el GESOP és una empresa que realitza moltes enquestes per l’Ajuntament i matisa 
que, només el 2015, va cobrar quasi mig milió d’euros per part de l’Administració per 
fer-les. 

Per tot plegat, demana al govern si era conscient de la situació i com pensa que pot 
solucionar-la, i l’insta a ser coherent amb el vot a favor que va expressar en un plenari 
de Casa Gran en el qual es va presentar una iniciativa de la Plataforma Anem a Mil, en 
la qual es defensava un salari mínim de mil euros al mes per una jornada completa. 

Abans d’acabar, expressa la definició de la paraula demagògia i considera que el 
govern actual no en fa, perquè pensa que directament menteix. 

El senyor Albert Gonzalo, en nom propi, sol·licita que la vorera del carrer Paulo Freire 
arribi a tot al carrer i només cobreixi un tram, com passa actualment, i també demana 
que s’ampliï uns cinquanta centímetres d’amplitud. 

També demana que s’arregli la vorera del carrer Germans Desvalls, ja que està en 
molt mal estat i està aixecada. Concreta que justament en aquell tram no hi viuen 
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veïns però sí que hi passa molta gent, entre la qual, tots els visitants del Laberint 
d’Horta. 

El conseller tècnic manifesta que el senyor Juan García Mendoza ha marxat. 

La senyora Sacramento Burgos Garrido, en nom de la senyora M. Carmen Corral, 
presenta la pregunta i demana si es poden habilitar els aparcaments de l’Hospital de 
Sant Rafael, ja que és una zona on costa trobar aparcament i, actualment, amb les 
obres queda deshabilitada. Indica que és un tema que han treballat amb la Guàrdia 
Urbana però demana a l’Ajuntament que ho miri. 

La regidora respon que, respecte a les enquestes del GESOP, donaran una resposta 
per escrit perquè desconeixen el tema concret ja que no depèn del Districte. Així 
mateix, ho traslladaran a l’àrea de l’Ajuntament porta aquest tema en concret. 

Pel que fa a l’àrea verda i l’àrea blava, informa que s’està duent a terme una política 
d’extensió de l’àrea verda a diferents punts de la ciutat, i diu que mirarà si podria fer-se 
alguna cosa específica a Sant Genís al respecte. Ara bé, posa de manifest que tot i 
que tots els carrers tinguessin àrea verda, Barcelona seguiria tenint problemes 
d’aparcament i assenyala que el principal problema és l’ús de l’espai públic per part del 
cotxe. 

Respecte al carrer Iriarte, apunta que el govern està mirant de donar compliment a la 
legislació urbanística actual i, mostra la seva intenció de dur a terme les afectacions 
amb una comunicació constant amb els veïns i diu que, de seguida que sàpiguen un 
pressupost i tinguin una planificació, la comunicaran als afectats. 

Pel que fa a la zona d’esbarjo per a gossos de Coll i Alentorn, aclareix que es farà allà, 
per la qual cosa espera que no hi hagi una cronificació d’aquest ús a la zona de La 
Campa. 

En relació amb la rambla del Carmel, opina que la proposta presentada és un projecte 
enorme en cost i diners, i fa saber que el compromís del govern és començar a 
treballar-lo durant el mandat per avançar en les fases executives. Ara bé, creu que és 
difícil que durant el mandat es dugui a terme alguna actuació amb pressupost, perquè 
hi ha moltes demandes veïnals que també s’han de tenir en compte. Fa saber que, tal 
com ha comentat a l’Associació de Veïns, el govern farà diferents processos per veure 
com es pot abordar el projecte i quin podria ser el dibuix final de la rambla del Carmel. 

Respecte a la placa de metro indicativa per anar al parc Güell, aclareix que s’ha fet de 
la mateixa mida que les plaques informatives que hi ha a altres estacions de metro, 
com per exemple a la plaça de les Glòries per assenyalar el camí cap al TNC. 

El gerent respon que, pel que fa als problemes d’apropament de l’autobús a la parada, 
el govern ho treballarà amb la Guàrdia Urbana. També diu que mirarà les propostes 
que s’han presentat pel carrer Paulo Freire, i també revisarà les peticions sobre els 
carrers Santa Rosalia i General Mendoza. Així mateix, apunta que estudiarà 
conjuntament amb els Serveis Tècnics la possibilitat de posar bandes rugoses i que 
mirarà els punts on havien caigut terres per coordinar-se amb la neteja i els problemes 
que hagin pogut generar per a l’autobús 119. 

Respecte al carrer Dante, informa que ho revisarà i fa saber que s’estan treballant les 
escales de la plaça i el tema de les rajoles. 
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El conseller tècnic afegeix que, respecte al problema d’aparcament al barri, el govern 
vol reprendre una proposta de l’Associació de Veïns en la qual es plantejava la 
possibilitat de fer un aparcament soterrani per alliberar espai públic per arranjar 
voreres. 

Comenta que revisarà el tema de la substitució de places de cotxe per places de moto, 
i matisa que darrerament s’estan duent a terme aquests canvis perquè les motos són 
vehicles que permeten més visibilitat tant al vianant com al conductor, i per tant, són 
més adequades en els aparcaments que estan just al costat dels passos de vianants. 
Tot i això, manifesta la seva intenció per treballar la qüestió de les motos aparcades a 
les voreres i diu que ho plantejarà amb la Guàrdia Urbana. 

Fa saber que revisarà tot allò que ha comentat el senyor Franquesa sobre la zona 
limítrofa entre el districte d’Horta-Guinardó i el districte de Gràcia. 

Pel que fa a les grues, recorda que a principis de mandat, el govern va fer una 
actuació en tres grues abandonades i diu que una d’elles era la del carrer Santa 
Rosalia i l’altra la del carrer Amílcar, en la qual van instar les propietats a retirar-les. 
Ara bé, aclareix que quan l’Ajuntament va començar a fer els tràmits per retirar les 
grues, les propietats van demostrar que complien la normativa i no suposaven cap risc. 
Amb tot, diu que després d’un any, repescarà el tema i mirarà si l’Ajuntament hi pot 
actuar de nou. 

Aclareix que el govern no té constància que es vulguin comprar habitatges al carrer 
Iriarte i demana als veïns que, si saben d’algú que vulgui especular amb el seu 
habitatge, es posin en contacte amb l’Oficina de l’Habitatge perquè miraran d’actuar-hi. 
Afegeix que el Districte està treballant en el planejament però que de moment no ha 
canviat res, amb la qual cosa mostra la seva sorpresa davant la reacció esmentada del 
comercial de Vodafone. 

Pel que fa als habitatges dotacionals, respon que el govern està mirant quina resposta 
pot donar a les al·legacions, i fa saber que, al seu parer, el que calia fer era retallar les 
alçades d’aquests edificis. 

En relació amb les parades d’autobús, reconeix que no es va comunicar la instal·lació 
de la parada de l’H4, a excepció de l’Associació de Veïns de Montbau, i diu que pot 
mirar de fer una comunicació al respecte. Respecte a l’autobús V21, comenta que es 
va fer una reunió en la qual es va parlar de tots els punts claus per posar marquesines, 
i indica que la ubicació actual de la parada esmentada respon al fet que està a prop 
del casal de barri i la Guàrdia Urbana. Ara bé, reconeix que l’amplada del carrer on 
està ubicada no permet una marquesina, però diu que estan mirant si es podria posar 
una marquesina de les que no tenen tapa publicitària, perquè són conscients de la 
demanda de seients per esperar l’autobús i de la necessitat d’aixopluc. Assenyala que 
la idea és ajuntar les parades per facilitar que hi puguin haver transbordaments.  

Fa saber que s’està mirant si el bus 119 pot tornar al seu recorregut original, i 
comunica que quan tingui una resposta, ho compartirà amb els veïns per seguir-ho 
treballant. 

Respecte a altres temes més petits, com els sots d’alguns carrers o temes de 
circulació, informa que ho miraran amb detall i que ho compartiran amb la Guàrdia 
Urbana, quan calgui. 

Pel que fa als pals de llum, telèfon i altres serveis, informa que el barri de la Teixonera 
té un problema que comparteix amb els barris de la Font d’en Fargues, el Carmel i 
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altres barris del districte, i assenyala que s’ha traslladat a l’Àrea d’Ecologia Urbana i 
Mobilitat per treballar-lo en l’àmbit de ciutat i exigir a les operadores que utilitzen 
l’espai públic que el mantinguin en millors condicions. 

Quant a les escales mecàniques delsCanadencs, creu que durant el mandat hi haurà 
l’oportunitat de treballar la instal·lació de diferents escales mecàniques al barri de la 
Teixonera i opina que caldrà treballar amb els veïns la priorització dels projectes. 

Pel que fa a la GESOP, indica que traslladaran el problema exposat a l’àrea pertinent. 

Respecte al tema de les places d’aparcament, comenta que revisaran l’estat de les 
places d’aparcament per a persones amb mobilitat reduïda. 

Finalment, pel que fa al retorn del PAM i el PAD, recorda que abans de l’estiu el 
govern va fer un document que agrupava les propostes per temes per a donar-los 
resposta. Comenta que un cop s’iniciï en l’àmbit de ciutat també s’iniciarà en l’àmbit de 
districte un procés per poder aprovar el PAD i negociar amb els diferents grups polítics 
per tal de tenir un document consensuat i no només un document que parteixi dels 
acords dels dos grups que formen el govern. Manifesta la seva esperança per poder 
tenir una aprovació inicial abans d’acabar el 2016. 

Pel que fa al Pla de barris, opina que aviat es podrà començar a treballar l’eix de 
muntanya. 

Una veïna , en nom propi, recorda que fa un any es va queixar sobre el mateix tema i 
encara no s’hi ha fet res al respecte, que és la senyalització als carrers Rossell, 
Fastenrath i Sant Crispí. Comenta que hi ha hagut diversos accidents a l’encreuament 
d’aquests carrers i demana una solució. 

Després, fa saber que les tapes del clavegueram del carrer General Mendoza es 
mouen i això fa que, sigui l’hora que sigui, quan hi passa un cotxe ressonin per totes 
les cases veïnes, ocasionant molèsties als residents. 

En darrer lloc, assenyala que a les escales que uneixen el carrer General Mendoza 
amb el carrer Castellbisbal han tallat un arbre que hi havia però hi han deixat les 
arrels, de manera que l’espai queda brut i desarreglat. A més, diu que també s’hi colen 
rates i gossos, i recorda que va enviar una petició a l’Ajuntament perquè ho arreglessin 
i li van dir que ja ho havien fet, quan és evident que encara no s’hi ha fet res. Fa saber 
que alguns veïns van posar unes tanques per evitar que entressin els animals però 
comenta que hi accedeixen igualment, i demana que s’arregli i es netegi. 

El senyor Grau aclareix que demana que es posi zona verda perquè creu que, 
d’aquesta manera, el 60% dels carrers quedaran buits i es podran fer les voreres més 
amples per als vianants. 

Una veïna, en nom propi, demana que es notifiqui al Gerardo Pisarello que la situació 
de l’ajuda domèstica a les persones amb discapacitat ha passat a una empresa de 
Florentino Pérez, per la qual cosa pensa que de gestió, no en sap gens. 

Un veí, en nom propi, es queixa del fet que hi hagi un bar amb terrassa al seu carrer, 
que és el carrer Pere Pau, perquè diu que és estret i que és completament il·legal 
posar-hi terrassa. Pregunta quina és la idea que té l’Ajuntament al respecte i sobre la 
normativa de les terrasses, i mostra la seva incomprensió davant els canvis de 
regulació, ja que creu que es produeixen molt sovint i no es comuniquen. 
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Una veïna, en nom propi, apunta que el problema de les places d’aparcament de les 
persones amb mobilitat reduïda ve donat perquè després de canviar de domicili no han 
avisat a l’Ajuntament i, per tant, segueixen tenint un plaça reservada tot i que no 
visquin en aquella zona. 

El senyor Miguel Giner, en nom propi, demana una resposta sobre els avantprojectes 
de la ronda de Dalt. 

El senyor López demana una resposta al govern sobre els temes que ha exposat en la 
segona ronda de preguntes durant l’Audiència i es queixa del fet que el conseller 
tècnic demani que no es repeteixin temes, perquè creu que són molt importants. 

La senyora Colomo critica la manca de resposta per part del govern durant l’Audiència. 

El senyor Lluís Cairell Tortosa, en nom de l’Associació de Veïns de la Teixonera, 
pregunta si el barri de la Teixonera estarà definitivament contemplat en el Pla de barris 
i, en cas que sigui així, quina part dels 15 milions d’euros assignats al Pla seran per 
Teixonera. També pregunta de quina quantitat del Pla de districte disposarà el barri. 

La regidora respon que, pel que fa a les tapes del clavegueram, ho miraran amb els 
Serveis Tècnics per solucionar-ho. 

Reconeix que no ha respost el tema de les invitacions per les Festes de la Mercè, del 
qual diu que ho miraran i els donaran una resposta. 

Pel que fa a la contractació pública, assenyala que la voluntat del govern ha estat 
incidir en els plecs de condicions i modificar-les per augmentar la contractació social. 
Tot i això, diu que la normativa de contractació és molt estricta i que, de vegades, no 
deixa prou marge de maniobra com voldria tenir l’Administració. Fa saber que, segons 
els Serveis Jurídics, un aspecte important és que tota la flexibilitat que es vol introduir 
en aquest tema per tenir una contractació més social s’ha d’assegurar tenint en 
compte que, més endavant, aquesta flexibilitat no pugui jugar en contra d’aquest 
aspecte i buscar justament el contrari. 

Mostra la seva insatisfacció amb la normativa vigent però diu que,  s’hi han de cenyir. 

Pel que fa a l’Escola de Música de Can Fargues, respon que el govern ha pogut tocar 
molt el plec de condicions per ajustar els criteris al que volien. 

Quant a la ronda de Dalt, concreta que l’avantprojecte està previst per al mes 
d’octubre i fa saber que amb l’inici de la redacció del projecte també començaran els 
projectes executius. Manifesta la seva voluntat per gastar els 15 milions d’euros 
establerts per al projecte durant el mandat. 

Respecte al carrer Iriarte, aclareix que s’hi està treballant des del primer dia i diu que 
quan sàpiga alguna cosa, s’informarà els veïns. Especifica que encara no sap quan 
tindrà el pressupost desbloquejat. 

En relació amb el Pla de barris, confirma que tindrà un pressupost assignat, que serà 
quantiós, i matisa que cal tenir en compte que hi haurà actuacions que afavoriran la 
cohesió social, com ara inversions de cara al transport públic, o en l’àmbit de 
l’accessibilitat i la promoció econòmica. Recorda que la Llei de barris anterior es va 
criticar perquè només havia servit per a actuacions urbanístiques i diu que, per aquest 
motiu, l’Ajuntament està plantejant un pla de barris que cobreixi altres aspectes i sigui 
quantificable, també, en la millora de la qualitat de vida en termes genèrics. 
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El conseller tècnic respon que revisarà amb els Serveis Tècnics i la Guàrdia Urbana la 
perillositat de l’encreuament dels carrers Rossell, Fastenrath i Sant Crispí, així com les 
places d’aparcament de persones amb mobilitat reduïda, el tema de les oliveres, i el de 
l’autobús perquè es pugui apropar més a la plataforma. 

Especifica que el Pla de barris és un instrument per intervenir de forma prioritària en 
zones que tenen dèficits urbanístics i socials acumulats, i diu que és una inversió que 
se suma a la que el Districte hi farà. 

Respecte a la terrassa suposadament il·legal del carrer Pere Pau, comunica que amb 
l’Ordenança de terrasses aprovada el desembre del 2014, la modificació del Pla d’usos 
i altra normativa relacionada, el fet de posar una terrassa en aquest carrer deixa de ser 
il·legal. Concreta que la normativa fa possible fer més terrasses al carrer Pere Pau o  a 
la plaça Eivissa, i per això es fa la Ordenació Singular. Fa saber que s’està fent una 
ordenació singular a la plaça Eivissa, el carrer Pere Pau i el carrer Rajoler, que respon 
a la preocupació que els veïns van traslladar la setmana anterior en una reunió amb 
l’ajuntament. 

 

En no haver-hi altres assumptes a tractar, la regidora-presidenta en funcions agraeix la 
participació a tots els assistents i aixeca la sessió a les 21.35 h. 

 
 
 
 
El cap de Comunicació    Vist i plau  
        La regidora 
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